

使用 To use

使用前应先启动循环水泵，确认冷水机及循环过滤系统各部件运转正常，没有堵塞及泄漏等现象，再启动冷水机。

Start the circulation pump before using the chiller; confirm that every part of chiller and circulation & filter system normally operate without block or leakage, and then start the chiller.

温度设置 Temperature setting

指示灯状态说明：

State list of indicator:

SET	闪烁 Twinkle 亮 Light	控温回差设定 Setting of differential control temperature 温度校正设定 Setting of temperature rectification
❄	闪烁 Twinkle 亮 Light	压缩机延时 Compressor delay on 压缩机工作 Compressor operate

按键功能：

Functions of the key:

◆ 查看参数设定值模式（非设定状态下）：

Check the parameter setting value (under non-setting state):

☆ 按“▼”键，闪烁显示设定温度回差，5S后显示当前温度；

Press "▼" and the differential temperature setting value will twinkle, then the present temperature will display in 5 seconds;

☆ 按“SET”键，闪烁显示设定温度值，5S后显示当前温度；

Press "SET" key, and the setting temperature value will twinkle, and then the present temperature will display in 5 seconds;

☆ 按“▲”键无效。

Pressing "▲" is noneffective.

参数设定模式：

Parameter setting mode:

◆ 按“SET”键≥5秒，数码管左边第一位显示设置标识“P”，表示进入温度控制点设置模式。右边两位显示原设置的控制点温度。（本机出厂温度设置为25℃）按“▲”或“▼”键可以分别向上或向下以1℃的步长改变设定值。重新按动“SET”键或者超过30秒无按键操作，则将当前设定值保存后退出。